
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

AEOI Registration Guidelines 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

1. The user login through the Portal using their Phone Number or Card PKI.  
 

 قيدصتلا وأ فتاهلا مقر مادختساب ةينورتكللإا ةباوبلا للاخ نم لوخدلا ليجستب مدختسملا موقي .1
 .ةيصخشلا ةقاطبلاب ينورتكللإا

 
 

2. The user selects E-Services then AEOI Registration. 
 

 يئاقلتلا لدابت ماظن يف ليجست ىلع رقني مث ةينورتكللإا تامدخلا رايتخاب مدختسملا موقي .2
  ةيلاملا تاباسحلا تامولعمل
""AEOI 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 

 
 
 

3. The registration list will appear, and the user selects “Add New Entity”.  
 

 
 ."ديدج نايك ةفاضإ" مدختسملا راتخيو ليجستلا ةمئاق رهظتس .3

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

4. A popup will show up and the user will have to type the TIN and Commercial 
Registration No. of their company.  

 
 يراجتلا لجسلا مقرو يبيرضلا فيرعتلا مقر ةباتك مدختسملا ىلع نيعتيسو ةقثبنم ةذفان رهظتس .4

 .هتكرشل
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 



 

5. The registration page will appear, and the user will fill out all the required fields. 
 

 .ةبولطملا تامولعملا ةئبعتب مدختسملا موقيسو ليجستلا ةحفص رهظتس .5

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 

6. The user will have to upload the needed attachment. 
 

 .بولطملا قفرملا ليمحت مدختسملا ىلع نيعتيس .6

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 

7. The user can save the document and submit it to Tax Authority of the Sultanate of 
Oman if they filled out the required fields correctly.  

 
 لكشب ةبولطملا لوقحلا ةئبعت مت اذإ بئارضلا زاهجل هميدقتو دنتسملا ظفح مدختسملل نكمي .7

 .حيحص
 

 


